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Abstract (en)
The invention relates to a filling machine for containers which have an annular boiler (2), which supports a plurality of filling elements (3) and is
attached to a rotor (5), for the filling liquid. In order to permit intensive cleaning of the inside of the annular boiler, provision is made according to
the invention for the annular boiler (2) to be supported on the rotor (5) via a plurality of extension arms (4) and for an annular clearance (6) which is
interrupted by the extension arms and is open at the top and bottom to be formed between the annular boiler and the rotor. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Füllmaschine für Gefäße, mit einem mehrere Füllorgane (3) tragenden, auf einem Rotor (5) befestigten Ringkessel (2)
für die Füllflüssigkeit. Um eine intensives Reinigen auf der Innenseite des Ringkessels zu ermöglichen, ist erfindungsgemäß vorgesehen, daß sich
der Ringkessel (2) über mehrere Ausleger (4) auf dem Rotor (5) abstützt und daß zwischen dem Ringkessel und dem Rotor ein durch die Ausleger
unterbrochener, nach oben und unten hin offener ringartiger Freiraum (6) ausgebildet ist. <IMAGE>
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